
—t— 75-letnica obstanka protestant
ske šole v Trsta. Tukajšnja protestanska 
cerkvena občina je v slavnostni dvorani tržaškega 
društva »Avstria" praznovala 75 letnico ob
stanka svoje šole. ■ Slavnosti sta se udeležila 
tudi princ Hohenlohe in njegova soproga. 

—t— Zahvala. Dne 25. in 26. maja 1.1. 
sta napravila podpisana s šol. otroki izlet na 
Bled, Vintgar, Bohinjsko jezezo in k izviru 
Savice. — Vtiski tega izleta ostanejo otrokom 
neizbrisni in nepozabljen ostane tudi gosp. 
Anton Resman lastnik gostolnice »Pri Savici" 
ob Bohinjskem jezeru, ki se je ob tej priliki 
pokazal pravega prijatelja šol. mladine, šole in 
učiteljstva. Gosp. Resman nas ni iznenadil samo 
s svojo izborno postrežbo, pač pa tudi z never
jetno nizkim računom. Podpisana si v imenu 
šolske mladine štejeta v prijetno dolžnost, da 
se mu tu še enkrat javno zahvalita ter ga toplo 
priporočati učiteljstvu in drugim izletnikom. 
Istočasno izrekata zahvalo šol. vodstvu v Gradu 
(Bled) za usluge, ki nam jih je napravilo ob 
tej priliki, kakor tudi gg. A. Jakliču, J. Gasper
čiČu, H. Schmidtu in Iv. Camauliju za otrokom 
darovana jedila in hladilne bombone. Srčna 
hvala vsem! 

Sv. Ivan — Trst, 29. maja 1910. 
V. S o s i č , V. Trobec , 

užitelj. učitelj. 
Oddaja cepičev za zeleno cepljenje 

ameriških trt. Vinogradnikom, ki potrebujejo 
cepiče za zeleno cepljenje ameriških trt, se na
znanja, da jih dobe zastonj iz državnih trtnih 
nasadov v Tržiču. Oddajali se bodo cepiči od 
samih dobrih sort. Vinogradniki iz bližine 
Tržiča naj si gredo k omenjenemu nasadu 
po nje sami, drugi pa, ki žele, da se jim jih 
pošlje po pošti, naj se obrnejo pismeno na 
c. kr. vinarskega nadzornika za Primorsko v 
Trstu (c. kr. namestništvo). 

—t— Za Italijane draga realka — 
za Slovence figo ! Mestni odbor je predla
gal, naj se zgradi tretje nadstropje pri novem 
prizidku mestnega liceja. Dovolilo se je v to 
potreben kredit v znesku 64.000 K. — Mestna 
realka ima sedaj svojo podružnico pri Sv. Ja
kobu, in sicer so tam nastanjeni dva I. in po 
en II., III. in IV. razred. Mestni odbor pred
laga, da se sistemizira mesto ravnatelja na tej 
šoli, da postane šola na ta način samostojna. 
Dalje predlaga mestni odbor, naj se sistemi
zira pet novih učnih mest na občinski realki, 
med temi eno mesto veroučitelja. Dr. VVilfan 
je izjavil imenom Slovencev, da bodo glasovali 
proti. Za italijanske šole ima mesto vedno sredstev, 
a Slovencem se ne da niti najpotrebnejših 
ljudskih šol. O mestu niti ne govorim, ker tu 
navajate vsaj svoje razloge, da nam ne daste 
šol, a v okolici nimate nikakega razloga, in 
vendar se vprašanje šol v Rocolu, Sv. M. Magd. 
in Gropadi niti ne študira. Zato on in njegovi 
somišljeniki nele, da ne morejo glasovati za 
predlog mestnega odbora, temveč morajo dvig
niti tudi energičen protest proti temu škan
daloznemu postopanju. Svetnik Vadicovich 
je opravičeval vprašanje o rešitvi novih šol v 
okolici s preobloženostjo šolskega odseka. Tudi 
dr. Wilfan ne more trditi, da se nič ne stori 
za okolico, ko mu je vendar znano, da je že 
rešeno vprašanje zgradbe novega šolskega po
slopja na Opčinah. Dr. Wilfan je odvrnil, 
da je pač prazen odgovor, se sklicevati 
na preobloženost šolskega odseka. Priznava in 
jemlje hvaležno na znanje, da se na mesto 
stare podrtije zgradi na Opčinah moderno šol. 
poslopje, a s tem se ne more opravičevati, da 
se ne stori nič glede novih šol, ko bi vendar 
šolski odsek vse to lahko rešil v eni seji, ko 
bi le hotel. Predlog odbora je bil seveda sprejet. 
Na predlog svet. Archa je bilo samo črtano 
po odboru predlagano mesto veroučitelja. 

Tržaške vesti. 


